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To: 5.1.2e

ERE, torence. i]
Cc: CREEL @hadoks.nl @hadoks.nl]
From: 512e

|

Sent: Sun 3/22/2020 9:01:51 PM

Subject: RE: regionale aanpak Covid-19 in de VVT

Received: Sun 3/22/2020 9:01:51 PM

EE
Inderdaad een hele ingrijpende maatregel. Precies de reden om het anders aan te pakken voor mensen met luchtwegklachten
(verdenking Covid) in de VVT.

Del ind ik prima. Als mensen door mijn functie maar niet denken dat het een VWS standpunt is. Je weet hoe het werkt. Ik

heb wel gevraagd dit ook eens met Verenso en Actiz te bespreken, want het speelt ook in andere regio’s. [EY en BIER
waren geloof ik ook wel instemmend.

Energie bundelen lijkt me heel verstandig. Zozls gezegd: niet op instellingsniveau, maar op regioniveau. Anders komt het niet

voor elkaar in bijvoorbeeld deze regio met (175!) aanbieders. Is dat ook wat jullie willen?

Koffie drinken. Helemaal voor. lets sterkers mag ook. Als deze bittere ellende maar snel voorbij is!

Groet

p.s.
IEA kent inderdaad.

Van:

Verzonden: zondag 22 maart 2020 21:54

Aan: L JIEEM Ge minvws.nl>
cc: @hadoks.nl

Onderwerp: RE: regionale aanpak Covid-19 in de VVT

a IKE IEEE
Ik deel de analyse - helaas - volledig.

@Florence.nl>

Misschien ook goed te weten dat wij vanaf morgen alleen nog de (medisch) noodzakelijke zorg thuis gaan leveren. Ter

bescherming van onze chiénten én medewerkers. Vreselijke maatregel.

Ik begryjp jullie voorstel ook. Prima plan. Is ook nodig. Wij zijn met aantal collega aanbieders zelfde plan aan het maken.

Ik verwacht deze week stappen.

Bij ons is de aangewezen persoon hiervoor. Misschien bekend bij

Het lijkt mij goed energie te bundelen. Wij houden daarbij idd de nu bestaande structuren aan van cct vvt en roaz.

Mag ik de presentatie zonder afzender vertrouwelijk delen met

Nb. Valt best mee met die compuvaardigheden.

Sp
groet,

Ps in normale tijden lijkt het me leuk koffie te drinken met je en kennis te maken met EEE

Verzonden vanuit Workspace ONE Boxer

Op 22 mrt. 2020 21:30 schreef"EEN"<TIEEI©minvws.nl>:



109954

Ea osIEEE
CRIN (06 JR F-CI)

Verzonden: zondag 22 maart 2020 21:29

Aan: @florence.nl' 4 5.1.2e @florence.nl>

CC: @hadoks.nl' < A.2e @hadoks.nl>

Onderwerp: regionale aanpak Covid-19 in de WT

EECEET= tevens [JEEESJvan de codperatie Hadoks. Jou vast bekend.

Wij zijn gisteren (ongevraagd ©) eens gaan nadenken over hoe je de zorg regionaal voor de WT zou kunnen vormgeven. Dat

hebben we weergegeven in bijgaande presentatie. Dit is dus geen VWS stuk!

Reden voor dit voorstel is dat de signalen in de regio steeds sterker worden dat de thuiszorg zorg niet meer kan leveren wegens

tekort aan beschermingsmiddelen, in het VPH de beschermingsmiddelen schaars zijn en hospices covid-positief patienten
weigeren. Daarnaast wil het ziekenhuis graag herstellende covid patienten over kunnen dragen aan de VVT. Huisartsen hebben

in de regio hun aanpak al goeddeels gecentraliseerd.

Deze presentatie heb ik gedeeld bij VWS (met [IEEE <» BEEEE) die deze ook gebruiken met hun contacten.

IEEE heeft deze op haar beurt gedeeld met[EEEEEE Dit leidde tot veel

instemmende reacties.

Om het plan verder te brengen en snel tot uitvoer te brengen zal er iemand/een instelling uit de VVT in de regio op moeten

staan en hier een leidende rol in moeten pakken. Instellingsoverstijgend en regionaal. Toen dacht ik aan jou...

Daarom stuur ik je nu ons idee toe. Gemaakt aan de keukentafel door iemand die slecht is met computers... ik dus ;-). Als je

vragen hebt weet je me te vinden. Als je met Florence hier een leidende rol in wilt hebben, dan vanzelfsprekend via de ROAZ.

Ik wens je veel wijsheid met de giga-opgave waar jullie als VVT organisatie voor staan.

Ook namensBE}

LER
groet

Heeft u tips, complimenten of suggesties? Plaats uw waardering op ZorgkaartNederland!


